
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

obveščamo vas, da smo na strani spletne skupnosti Facebook ustanovili skupino Slovenska 
ljudska stranka (SLS).  

Vabimo vas, da se ji pridružite, saj boste tako še bolj celovito obveščeni o naših aktivnostih in 
tudi hitreje boste lahko stopili z nami v stik. 

 
Pridružite se nam torej na Facebooku! 

Seveda še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi 
z mnenjem o arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 11. 1. DO 
18. 1. 2010 
 
Ponedeljek, 11. januar 2010:  

▪ ob 9. uri nadaljevanje 12., decembrske, redne seje Državnega zbora RS 
 
Torek, 12. januar 2010:   

▪ ob 8. uri kolegij predsednika SLS v prostorih Slovenske ljudske stranke (Beethovnova 4, 
Ljubljana) 

▪ ob 11. uri 23. seja Komisije DS RS za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere predsednik 
je svetnik SLS Vincenc Otoničar 

▪ ob 13. uri 5. redna seja Parlamentarne skupine GLOBE Slovenija, katere član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik 

▪ ob 14. uri 7. redna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
▪ ob 14. uri 6. redna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega člana 

sta poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 

http://www.facebook.com/group.php?gid=218123249923&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts


▪ ob 14.30. uri 24. seja Komisije DS RS za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je 
svetnik SLS Peter Vrisk 

▪ ob 16. uri delovno srečanje RO SLS Zg. Podravje, Maribor, Obsoteljsko-Kozjanska in Celjska v Beli 
dvorani gradu Rače (Grajski trg 14, Rače)  

▪ ob 17. uri 3. redna seja Strokovno operativnega odbora SLS za zdravstvo v prostorih Slovenske 
ljudske stranke (Beethovnova 4, Ljubljana) 

 
Sreda, 13. januar 2010: 

▪ ob 9. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 
član je poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 9. uri skupna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je predsednik in poslanec 
SLS mag. Radovan Žerjav, in Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič  

▪ ob 12. uri 25. seja Komisije DS RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katere člani so svetniki 
SLS Vincenc Otoničar, Peter Vrisk in Cvetko Zupančič 

▪ ob 14. uri 13. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je 
poslanec SLS Janez Ribič 

▪ ob 14. uri 16. redna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc 
Bogovič 

▪ ob 14. uri 40. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere člana sta 
svetnika SLS Darko Fras in Cvetko Zupančič 

▪ ob 17. uri srečanje MO SLS Ljubljana v prostorih KGZS (Celovška 135, Ljubljana) 
 
Četrtek, 14. januar 2010: 

▪ ob 12. uri 13. redna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je predsednik in 
poslanec SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 12. uri 13. redna seja Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega 
podpredsednik je predsednik in poslanec SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 16. uri 12. redna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega 
član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 16. uri 24. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega člana sta vodja PS SLS 
Jakob Presečnik in poslanec SLS Franc Pukšič 

 
Petek, 15. januar 2010:  

▪ ob 10. uri skupna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik, in Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega člana sta vodja PS SLS Jakob 
Presečnik in poslanec SLS Franc Pukšič 

▪ ob 11:30 uri 42. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS 
SLS Jakob Presečnik  

 
Sobota, 16. januar 2010: 

▪ 46. Zlata lisica –Smučarski pokal za ženske (Mariborsko Pohorje) 
▪ PO DVAJSETIH LETIH OD IDEJE DEMOSA - KJE JE BELA KRAJINA DANES? – slovesnost ob 20. 

obletnici demokratičnih sprememb v Sloveniji - ob 17. uri v veliki dvorani Kulturnega centra v 
Semiču 
 

Nedelja, 17. januar 2010: 
▪ 46. Zlata lisica –Smučarski pokal za ženske (Mariborsko Pohorje) 

 
UVODNIK 
 
Spoštovani bralke in bralci E-Novičnika SLS, 
 



 
prvi E-Novičnik SLS v letu 2010 začenjamo z objavami ob ponedeljkih. Na prvi delovni dan vsakega 
delovnega tedna se bo odslej prikradel v vaše elektronske poštne nabiralnike. Ne slučajno. Mnogi bralke 
in bralci svojo elektronsko pošto uporabljate večinoma v času delavnika – od ponedeljka do  petka, tako 
vas je E-Novičnik SLS ves konec tedna le čakal v e-nabiralniku. Zato smo prisluhnili tudi vam. Izdaje E-
Novičnika SLS boste odslej tudi vi lahko brali v bolj aktualnem času in v svojem aktivnem delu dneva in 
tedna.  
V uredništvu si tudi želimo, da bi ga prebirali v čim večjem številu. Veseli nas, da se krog bralk in bralcev 
tedenskega informativnega E-Novičnika SLS povečuje. Čeprav se zavedamo, da še zdaleč vsi člani in 
članice SLS ne uporabljajo elektronske pošte ali zelo redko, nas nove prijave za prejemanje časopisa v tej 
obliki s strani članstva in simpatizerjev razveseljujejo. Ker pa še vedno obstaja velik digitalni razkorak 
(razlike med člani SLS glede možnosti dostopa, znanja ali spretnosti uporabe interneta ter vrzeli v 
izkušnjah pri njegovi uporabi), v Tajništvu SLS vabimo vsa vodstva Regionalnih, Mestnih in Občinskih 
odborov SLS, klubov, zvez in gibanj ter Novo generacijo SLS, da med člani SLS v svojih odborih spodbujate 
uporabo elektronske pošte in morebitne nove elektronske naslove članov, na katere člani želijo prejemati 
E-Novičnik SLS (lahko je to tudi kateri izmed družinskih članov člana, ki sicer sam morda ne uporablja 
elektronske pošte), sporočate v skladu z njihovim privoljenjem, na e-naslov: sls@sls.si. 
Internet se z vidika komuniciranja razvija z veliko naglico in danes lahko počnemo nekaj, česar še 
nedolgo nazaj nismo mogli početi: v eni »škatli«, torej v računalniku, lahko iz domačega fotelja gledamo, 
beremo, poslušamo, sporočamo in torej vsestransko komuniciramo. Na internetu lahko prebiramo 
tradicionalne časopise, gledamo TV programe in poslušamo radijske postaje v živo, uporabljamo 
elektronsko pošto, se pogovarjamo kot po telefonu s prijatelji iz oddaljenih dežel, sodelujemo v spletnih 
forumih, se družimo s prijatelji, znanci in somišljeniki v najrazličnejših spletnih socialnih omrežjih, 
nakupujemo in nenazadnje opravimo že marsikateri birokratski opravek z javnimi oz. državnimi 
institucijami. Internet je postal vseprisotni in vseobsežni informacijsko-komunikacijski kanal, ki 
pomembno sooblikuje in spreminja tudi politično komunikacijo, politično udejstvovanje in nenazadnje 
tudi demokracijo. Čeprav je pojem politične stroke o t. i. »elektronski demokraciji« (Naisbitt, Toffler, Vreg 
in drugi), morda še idealiziran, saj tudi stroka ugotavlja, da sodobne komunikacijske tehnologije imajo 
zaenkrat pomembno, a še ne odločilno vlogo za demokratično razpravo na lokalni, regionalni in 
nacionalni ravni, je dejstvo, da bo dandanes politična organizacija brez prisotnosti in aktivnega 
sodelovanja v virtualnem svetu na spletnem omrežju težko dolgoročno uspešna v realnem svetu.  
Tega se zavedamo tudi na Tajništvu SLS, kjer smo že v letu 2008, predvsem pa v letu 2009, okrepili 
aktivno prisotnost SLS tako na spletni strani SLS kot v spletnem socialnem omrežju Facebook, kjer vas 
vabimo k aktivnemu sodelovanju. Za letošnje leto pa smo si zastavili še nekaj novih ambicioznih razvojnih 
načrtov za močnejšo aktivnost SLS na internetu, o čemer pa vas bomo bolj podrobno obveščali sproti v 
prihodnjih mesecih. 
Vas, dragi bralke in bralci E-Novičnika SLS, vljudno vabimo, da spremljate tudi spletno stran www.sls.si in 
aktivno sodelujete tudi v skupini SLS na socialnem omrežju Facebook. Kajti, kot pravi pionir znanstvene 

mailto:sls@sls.si
http://www.sls.si/


komunikologije v Sloveniji dr. France Vreg, nova tehnologija sama po sebi še nikoli v zgodovini človeštva 
ni vodila v nove oblike politične demokracije; razvijanje demokracije in demokratičnega komuniciranja 
ostaja naloga človeka.  
Torej, vsakega izmed nas. Da bo SLS uspešno zaorala v spletno življenje v različnih spletnih skupnostih, je 
odvisno prav od vsakega udeleženca v spletnem komuniciranju – tudi in predvsem od nas in vas samih.   
Ob vseh zaobljubah, na katere prisegamo tako radi ob prelomnicah, kot je novo leto, dodajamo še eno – 
skupaj lahko izberemo, da bo ta naš E-Novičnik SLS bogatil našo izbiro in utemeljeval pot SLS. Pišite nam 
in s tem pokažite, da smo tukaj in sedaj! 
 
Naj vam bo leto 2010 ustvarjalno in komunikativno!  
 
Lejla Kogej, vodja komuniciranja SLS 

 
POGOVOR S PREDSEDNIKOM SLS MAG. 
RADOVANOM ŽERJAVOM 
 
PRED NAMI JE ZA SLOVENIJO IN NAS VSE POMEMBNO LETO 
 

Za uvod v prvo številko E-Novičnika SLS v ravnokar 
začetem letu 2010 smo predsednika SLS mag. 
Radovana Žerjava povprašali o načrtih SLS v novem 
letu, spregovoril pa je tudi o aktualnih političnih 
dogodkih ter seveda o še vedno pereči temi – ukrepih 
za blaženje posledic gospodarsko-finančne krize. 
 
 1.) Mag. Žerjav, na prehodu iz starega v novo 
leto vsi snujemo nove načrte. Kakšne aktivnosti pa 
načrtuje SLS v tem volilnem letu?  
To leto bo za Slovenijo zelo pomembno, ne samo 
zaradi tega, ker se mora naša država čim bolj 
uspešno izkopati iz primeža posledic gospodarsko-
finančne krize, pač pa tudi zato, ker je to volilno leto. 
Jeseni nas vse skupaj čakajo lokalne volitve, ki so po 
mojem mnenju izredno pomembne, saj so 
funkcionarji, izvoljeni na teh volitvah, tisti, ki so 
najbolj neposredno v stiku z ljudmi in njihovimi 
vsakdanjimi izzivi in težavami, in odločajo o kakovosti 
življenja državljank in državljanov na njihovi vsakdanji 
občinski ravni. V SLS so se priprave na lokalne volitve 
2010 pravzaprav začele že lani s 1. krogom mojih 
obiskov po Regionalnih odborih SLS po vsej Sloveniji. 
Ta delovna srečanja so se zaključila v pozni jeseni 
lanskega leta, v torek pa začenjamo z drugim krogom 
teh obiskov. In če je bil prvi krog namenjen predvsem 
podrobnejšemu spoznavanju dinamike dela 
Občinskih, Mestnih in Regionalnih odborov SLS po 
državi, se bomo v drugem posvetili konkretnim 

temam in zadolžitvam v zvezi z letošnjimi lokalnimi volitvami. Seveda pa bomo letos organizirali tudi 
tradicionalni Tabor SLS, ki ga lani zaradi Kongresa in s tem povezanih aktivnosti, sprememb ter evropskih 
volitev žal ni bilo. 
Za SLS, ki je ena izmed utemeljiteljic slovenske pomladi, je letošnje leto pomembno tudi zato, da stranka 
aktivno nadaljuje pot, kot si jo je začrtala na Kongresu SLS maja lani, da bomo torej nadaljevali s 
postavljanjem novih temeljev za odgovorno desnosredinsko stranko evropske krščansko-demokratske in 
ljudske usmeritve.  
 

2.) Zelo ste kritični do ukrepanja aktualne Vlade RS, kar se tiče protikriznih ukrepov in pa 
spopadanja s posledicami svetovne gospodarske krize. Ta teden se je ponovno sestala, kot so jo 



poimenovali, »koordinacijska skupina vlade za pripravo in usklajevanje ukrepov, povezanih z mednarodno 
finančno krizo«. Kaj menite o njenih predlogih? 
Predvsem me žalosti, da smo spet priča zgolj nekim sestankom vladnih predstavnikov na temo krize, kot 
je bilo tipično tudi v preteklem letu, nikjer pa še ni nobenih pravih ukrepov, ki bi zaživeli v praksi in že 
včeraj ali vsaj danes pomagali reševati posledice krize. To je že prav nerazumljivo, predvsem pa 
neodgovorno! Sestanki, napovedi ukrepov, ki jih ni, čas pa teče dalje, učinki krize pa se vsak dan bolj 
boleče poznajo – gospodarstvo izgublja svojo nekoč odlično kondicijo, ljudje delovna mesta … Imam 
občutek, da bi t. i. protikrizna vladna skupina najprej potrebovala kak krizni ukrep sama zase, da bi 
postala bolj operativna.  
Videti je, da izhodiščni koncept vladne izhodne strategije zaenkrat temelji zgolj na dvigovanju davkov za 
vse sloje prebivalstva. Vsebuje pa tudi predloge ukrepov, ki si so si nasprotujoči in bodo izničili učinke 
dobrih ukrepov. Skratka, ena zmedena strategija.  
 

3.) Sicer pa se je leto 2010 začelo precej burno. Prvi letošnji delovni teden se še ni dobro začel, že 
ima Državni zbor RS na mizi predlog za razrešitev ministra za okolje in prostor Karla Erjavca. Kaj menite o 
trenutnem dogajanju v koaliciji?  
Moje trdno prepričanje je, da je predlog za razrešitev ministra za okolje in prostor Karla Erjavca ter 
izvršitev tega predloga stvar koalicije. Predvsem pa obžalujem, da se v prvih dneh tega leta vsa politika 
osredotoča na interno vladno politično situacijo, ki sicer ima seveda lahko širše politične in družbene 
učinke, saj je področje okolja in prostora res zelo pomembno, ampak dejansko je vsa pozornost 
usmerjena na ta koalicijski politični obračun. V ozadju pa ostajajo zato mnogo pomembnejše stvari – 
gospodarska kriza, največji dolg države v vsej njeni zgodovini itd. In zdi se mi, da pač obstaja interes, da 
so resnični problemi potisnjeni v ozadje. To se pravzaprav dogaja že od začetka oteženih gospodarskih 
razmer – kar naprej se »servirajo« neke afere ali ideološke teme, samo da se ne bi bilo treba ukvarjati z 
ukrepi za blažitev posledic krize in s tem, kako zmanjšati stroške predrage državne uprave in zmanjševati 
javnofinančni dolg. Na te odgovore s strani vlade žal vsi skupaj že predolgo čakamo, vlada pa tudi žal 
noče prisluhniti niti vsem predlogom in pozivom SLS glede rigoroznega varčevanja pri stroških države. 
Vsekakor bomo v SLS v tem letu budno spremljali delovanje vlade na tem področju.  
 
Lejla Kogej in Jerneja Faletič 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
SLS: DELOVANJE NACIONALNEGA PREISKOVALNEGA URADA BREZ ZAKONSKE PODLAGE JE NEZAKONITO 
 
Poslanec SLS in član Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje Gvido Kres ob tem 
meni, da ključno nalogo Nacionalnega preiskovalnega urada vidi v izboljšanju stanja t. i. »verige pravice«, 
saj pri nas povezave med policijo, sodstvom, DURS in Carinsko upravo RS, ki bi pospešile preiskave in 
postopke, preprosto prešibke. Če novi urad ne bo uspel zagotoviti veliko boljšega pretoka informacij med 
temi službami, je njegov obstoj brezpredmeten. 
Neizpodbitno dejstvo je, da Slovenija predvsem potrebuje enote, ki bodo preiskovale finančne 
nepravilnosti, gospodarski kriminal in preprečevale aktivnosti vse bolj prisotnega organiziranega 
kriminala, saj se zdi, da na teh področjih preiskav najbolj zaostajamo. Za ostale aktivnosti je dovolj 
usposobljena tudi sedanja kriminalistična služba. V SLS vedno podpiramo dobre rešitve, ki so v korist vseh 
državljanov, vendar želimo, da se tako pomembni premiki, kot so ti v vrstah kriminalistične policije, 
sprejmejo s konsenzom, po tehtnem premisleku in razpravi ter da je njihovo delovanje povsem jasno 
opredeljeno. V primeru Nacionalnega preiskovalnega urada gre za oddelek znotraj kriminalistične policije 
z dvomljivo avtonomnostjo. Tako ob samih začetkih delovanja urada trenutno še vedno ni povsem jasno, 
kdo je tisti, ki bo določal, s katerimi primeri se bo urad ukvarjal. Na žalost tako brez natančnih 
opredelitev, kaj bo novi urad sploh preiskoval, puščamo odprta vrata za politično vmešavanje v delo urada 
in selektivno izbiranje njegovih nalog s strani vladajoče politike. Zato tudi v SLS zahtevamo sprejetje 
zakonske podlage, v kateri bodo jasno določene zadolžitve, pristojnosti ter pooblastila Nacionalnega 
preiskovalnega urada in tudi javno predstavljene širši javnosti, ki ima pravico vedeti, kaj lahko od novega 
urada pričakuje. 
Ob tem so se pojavile tudi težave, ker za delovanje omenjenega preiskovalnega urada še vedno ni 
sprejete zakonske podlage, urad pa naj bi svoje delo začel že z začetkom letošnjega leta. Res je, da je 
Vlada RS pripravila in vložila predlog Zakona o dopolnitvah Zakona o policiji in si na ta način zamislila 
zakonsko podlago za NPU. Vendar o omenjenem predlogu zakona na Odboru DZ RS za notranjo politiko, 
javno upravo in pravosodje še niso razpravljali, zato tudi še ni bil obravnavan v Državnem zboru RS. S tega 



vidika so vse aktivnosti Nacionalnega preiskovalnega urada pred določitvijo in potrditvijo njegovih nalog v 
Državnem zboru RS nezakonite, zato bomo v SLS brezpogojno zahtevali ustrezno zakonsko osnovo. Še 
posebno, ker so se pojavile nove trditve pristojnih na notranjem ministrstvu, da za delovanje urada, ki 
spada pod okrilje kriminalistične policije, ni potrebne nobene pravne podlage, s čimer se nikakor ne 
moremo strinjati, saj je omenjeni zakon, ki naj bi to urejal, že v proceduri Državnega zbora RS. 
»V tem trenutku obstaja okoli Nacionalnega preiskovalnega urada toliko nejasnosti, da je ta projekt videti 
samo kot učinkovit »PR« Vlade RS in Ministrstva za notranje zadeve RS,« je še pojasnil poslanec SLS Gvido 
Kres. 
 
RAZREŠITEV MINISTRA ZA OKOLJE IN PROSTOR KARLA ERJAVCA JE STVAR KOALICIJE 
 
V SLS se nam zdi zelo nenavadno, da se tako minister Karl Erjavec kot predsednik Vlade RS Borut Pahor 
strinjata, da premier nima druge možnosti kot predlagati razrešitev ministra Erjavca Državnemu zboru RS. 
V SLS namreč ocenjujemo tak argument kot preusmerjanje pozornosti z bistvenega na nebistveno. 
Namreč, če se minister Erjavec resnično strinja s tem potekom dogodkov, potem to verjetno pomeni, da 
priznava svoj del odgovornosti pri prodaji državnega deleža Energetike Projekt in potemtakem bi bilo 
edino prav, da bi ponudil svoj odstop. Tako pa se s predlogom razrešitve obremenjuje Državni zbor RS.  
V SLS tako z obžalovanjem ponovno opozarjamo, da se vladna koalicija žal spet ukvarja predvsem sama s 
sabo, namesto s ključnimi problemi tega trenutka, to je s pripravo ukrepov za reševanje gospodarske 
krize. 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
ODZIV PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA NA NAPOVEDANO VRNITEV IVA SANADERJA V 
POLITIKO 
 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav se je prvo januarsko nedeljo odzval na napovedan povratek 
nekdanjega predsednika hrvaške vlade Iva Sanaderja v politiko. »Poudariti želim, da naš problem niso 
različni politiki na hrvaški strani, temveč neodločnost in nesamozavest slovenske politike do reševanja 
problematike slovensko-hrvaške meje. Predvsem mora Slovenija najprej sama pri sebi vedeti, kaj hoče in 
česa noče ter imeti pri nadaljnjem reševanju te problematike jasna in odločna ter enotna stališča,« je ob 
tem povedal mag. Žerjav.  
V SLS tudi menimo, da je izjava nekdanjega hrvaškega premiera Iva Sanaderja ob njegovi napovedi 
vrnitve v aktivno hrvaško politiko, da se je pred časom umaknil z mesta hrvaškega premiera in aktivne 
politike zato, ker ni bil »pripravljen prodajati ozemlja«, zgolj ponovno zavajanje, ob čemer se namerno 
pozablja, da si je Hrvaška nezakonito prilastila področje zgodovinske občine Piran s katastrskima 
občinama Kaštel in Savudrija, ki sta bili v nasprotju z Londonskim memorandumom odvzeti občini Piran 
in priključeni občini Buje. 
Mag. Radovan Žerjav je ob tem tudi poudaril, da je pomembno predvsem, kaj bomo v zvezi z vprašanjem 
slovensko-hrvaške meje naredili v Sloveniji, ob tem pa je nujen širok dialog tako vse slovenske politike 
kot strokovne javnosti. V SLS nas namreč v odnosih s Hrvaško najbolj skrbi arbitražni sporazum, saj se 
pridružujemo mnenju veliko uglednih slovenskih pravnikov ter drugih strokovnjakov, kot so dr. France 
Bučar, dr. Janez Čebulj, dr. Miro Cerar, dr. Marko Pavliha in drugi, ki prav tako opozarjajo, da je arbitražni 
sporazum o meji škodljiv za Slovenijo, saj nam ne zagotavlja ohranitev delov slovenskega ozemlja in 
teritorialni dostop Slovenije do mednarodnih voda. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: IZHODNA STRATEGIJA ZA ZDAJ STRATEGIJA DVIGOVANJA 

DAVKOV IN STRATEGIJA REŠEVANJA IZ KRIZE NA 
RAČUN EKONOMSKO-SOCIALNO NAJŠIBKEJŠIH  
 
Izhodiščni koncept izhodne strategije, ki jo 
pripravlja Vlada RS, ima že v temelju nekaj 
predlaganih ukrepov, ki kažejo na to, da Vlada RS 
nima jasne, predvsem pa ne odločne vizije 
pripraviti strategijo, ki bi bila dejansko učinkovita. 



»Celotna vladna strategija pa temelji zgolj na višanju davščin za vse sloje prebivalstva. S predlogom dviga 
DDV Vlada RS sporoča svoj obup v iskanju načina, kako bi napolnila predvsem državni proračun na plečih 
ljudi, ne da bi ob tem sama naredila kakršenkoli rigorozen varčevalni ukrep sama pri sebi,« pravi 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. Po njegovem gre pri konceptu vladne t. i. »izhodne strategije« za 
skupek nerazumnih idej, ki si ena drugi nasprotujejo. Z nameravanim dvigom DDV, obljubljenim 
nepremičninskim davkom in drugimi davčnimi obremenitvami Vlada RS izničuje vse druge morebitne 
pozitivne ukrepe, vključno z dvigom minimalne plače. »Vsakomur je jasno, da je stroškovna stran 
proračunske bilance obremenjena prek vseh meja in jo na takšni ravni ni več možno vzdrževati,« pravi 
mag. Žerjav in ugotavlja, da Vlada RS ne ponudi nobenih idej in načrtov, kako bo zmanjšala stroške 
močno predrage državne uprave. »Brez kakršnihkoli javnofinančnih projekcij in predvidevanj o učinkih 
strateških ukrepov, se izhodna strategija prednostno spušča v nadaljnje krpanje proračunske luknje na 
račun državljanov in državljank Republike Slovenije,« je razočaran mag. Žerjav. 
SLS ob danih okoliščinah in dejstvih ne more drugače kot odločno protestirati nad konceptom izhodne 
strategije, ki jo Vlada RS ljudem predstavlja kot rešilno bilko, s katero naj bi Slovenija poiskala izhod iz 
gospodarske krize. »Ne glede na to, da je Vlada RS s pripravo takšne strategije, ki pomeni predvsem 
dolgoročne ukrepe, počasna in okorna, in ob dejstvu, da Vlada RS v vsem lanskem letu ni pripravila in 
izvedla niti hitrih niti učinkovitih protikriznih ukrepov, ki bi imeli učinke že v preteklem letu, na kar je SLS 
vse leto opozarjala, je to vseeno projekt tako ključnega pomena, da bi morala biti sestavljena in sprejeta s 
širšo javno razpravo, vključitvijo neodvisnih strokovnjakov ter konsenzom celotne slovenske politike. 
Politizacija in izključevanje opozicije pri vprašanjih, ključnega pomena za državo in njeno ekonomsko 
preživetje, je v tem primeru neumestno, ker gre za ključno reševanje slovenskega položaja, saj prihodnost 
celotnega slovenskega gospodarstva danes ni rožnata,« je prepričan predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav. 
Žerjav tudi ugotavlja, da Vlada RS očitno namerava nadaljevati z brezglavim zadolževanjem v tujini, brez 
javno razgrnjenih načrtov o prihodnji sanaciji teh dolgov, in brez jasnih opredelitev o namenskosti porabe 
teh sredstev. SLS je tudi že večkrat javno opozorila na problematiko črpanja evropskih sredstev v tem 
mandatu, in zato tudi v novi vladni strategiji, ki naj bi temelja na črpanju evropskih sredstev, ne vidi 
iskrenega namena na realni osnovi, saj za projekte, ki bi potrebovali evropski denar v tem mandatu (lani 
in letos), ni bilo izvedenih še niti razpisov, kaj šele kakšne realizacije, s čimer še dodatna in nepotrebna 
škoda slovenskemu gospodarstvu v času krize.  
»V SLS močno podpiramo tako konkretne kratkoročne protikrizne ukrepe kot nujno potrebne strukturne 
reforme, ki bodo učinke pokazale šele mnogo pozneje. Ne moremo pa se sprijazniti s tem, da nihče od 
pristojnih v Vladi RS noče dojeti, da je višanje davkov najenostavnejša rešitev, ki pa ne reši ničesar, dokler 
se slovenska politika ne bo odrekla takšnemu obsegu potrošnje davkoplačevalskega denarja s strani 
državnega aparata. Osnutek vladne izhodne strategije žal ne vsebuje bistvenih prednostnih nalog k 
razvojni naravnanosti, ter ne ustvarja razmer za povečanje konkurenčnosti, razbremenitve gospodarstva 
in povečanja prožnosti trga dela,« še pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
KOMENTAR FRANCA BOGOVIČA, ŽUPANA OBČINE KRŠKO, PODPREDSEDNIKA IN POSLANCA SLS BLIŠČ IN 
BEDA DRŽAVNE POLITIKE 
 

Čas po volitvah je čas sodelovanja … sem še vedno razmišljal po trinajstih 
letih političnega udejstvovanja v krajevni skupnosti in po enajstih letih 
zaupane mi vloge župana. Skupaj z občinskimi sveti v mojih treh 
mandatih nam je bilo hitro jasno, da bo naše delo uspešno le, če se ne 
bomo preštevali, iz katere stranke kdo prihaja, in s katerega konca občine 
je kdo doma.  
Problemi, s katerimi smo soočeni kot družba in ki terjajo nujno razrešitev, 
so splošno poznani in so potemtakem enaki za vse stranke. Tako smo 
zelo hitro spoznali, da potrebujemo nova delovna mesta, nove šole, razvoj 
visokošolskih institucij, sodoben zdravstveni dom, urejeno komunalno 
infrastrukturo, obvoznico mesta. Odgovorno smo stopili skupaj in 
ugotovili, da je izgradnja hidroelektrarn na Savi priložnost za 
protipoplavno zaščito, za zagon našega gospodarstva in povečanje 
proizvodnje okolju prijazne elektrike v Sloveniji. Sprejeli smo težko 



odločitev in po 30 letih od izgradnje Nuklearne elektrarne Krško v prostor umestili odlagališče za nizko in 
srednje radioaktivne odpadke. Seveda smo imeli pogosto tudi različna mnenja, a ta različnost se je vedno 
izšla v enotnosti in z upoštevanjem tistega, kar je bilo v vsakem od pogledov dobrega za družbo, v kateri 

emokratične družbe, v kateri 

nergije pa posledično tudi po mnenju vodilnih v jedrski elektrarni pomeni 

ač bistveno bolj ustrezalo Ministrstvo za obrambo kakor mu danes leži Ministrstvo za okolje in 

m možnosti, da bi 

aviti na pot prenove. Iz spoštovanja do slovenskega ljudstva, ki si zasluži odgovorne in 
obre voditelje.  

živimo.  
V upanju in prepričanju, da je na vsakem naslednjem političnem nivoju mogoče narediti še več, me je pot 
vodila tudi v slovenski parlament. Glas ljudstva na volitvah je ponovno izkazal njihov interes, pripravljenost 
in odgovornost za oblikovanje vsebine našega prihodnjega življenja, pa tudi njihova velika pričakovanja. Z 
izvolitvijo so to odgovornost prenesli na nas, izvoljene. Sprejel sem jo v polnem prepričanju, da bom lahko, 
po vseh izkušnjah preteklih let, v Državni zbor RS prenesel prepotreben stik z realnim svetom in presegel 
včasih zelo ozko politično gledanje. A že kmalu je bilo jasno, da v tej »visoki politiki« ni toliko pomembna 
vsebina in ni več tako enostavno ugotoviti, kaj so naši skupni cilji in kam ter v čigavo dobro pelje pot. Po 
letu dni v parlamentu ugotavljam, da temu nivoju ni domače operativno sodelovanje, kot smo ga vajeni 
mi. Pogosto gre za tiho diplomacijo, za samovoljne dogovore, ki ne upoštevajo stališča tistih, ki menimo 
drugače. Zaključni račun, odnosi s Hrvaško, izbrisani, Energetika … je le nekaj tem, ki pričajo o tem, da je 
Državni zbor RS postal prizorišče, ki se vse bolj oddaljuje od osnovnih načel d
je nujno pred sprejemanjem odločitev upoštevati tudi rezultate usklajevanj.  
V javnosti je v preteklem letu odmevala tudi namera Vlade RS po preoblikovanju slovenske energetike oz. 
o združevanju t. i. dveh energetskih stebrov – GEN energije in Holdinga Slovenskih elektrarn. Na osnovi 
mojega poslanskega vprašanja je na februarski parlamentarni seji sledila razprava o energetiki. Seja in 
dogodki po njej so pokazali, da so v Sloveniji kljub spremembam na trgu z energetiko in kljub zahtevam 
celega sveta po odzivanju na klimatske spremembe in zmanjšanje izpustov toplogrednih plinov v ospredju 
predvolilne obljube, kako izpeljati investicijo v 600 MW blok v Termoelektrarno Šoštanj. Kot poslanec SLS 
in kot župan Občine Krško sem ostro nasprotoval načrtovanemu rušenju drugega energetskega stebra - 
GEN energije, si prizadeval za nadaljevanje izgradnje Hidroelektrarne Krško, umestitev Hidroelektrarne 
Brežice v prostor, sprejem DPN za odlagališče NSRAO. Vendar lahko mirno rečem, da so moji zaključki po 
enem letu naslednji: stranka Zares je več kot očitno prevzela popoln primat na področju energetike, kljub 
deklarirani opredelitvi za zeleno stranko dela izključno na tem, da se izpelje investicija v Blok 6 – naložba, 
ki bo pobrala investicijski potencial energetike v celoti. Zadnji predlog vlade pa gre celo tako daleč, da bi 
kapitalsko povezali GEN energijo in TEŠ, kar posledično pomeni, da bo poceni proizvedena električna 
energija iz NEK sofinancirala drago in okoljsko nesprejemljivo energijo iz novega bloka TEŠ. Takšno 
dolgoročno izčrpavanje GEN e
tudi ogrožanje varnosti NEK.  
Neprimeren odnos do Posavja je pokazal tudi minister za okolje in prostor Karl Erjavec, saj se je izkazal 
kot precej nezainteresiran za prostorske umestitve HE Brežice, nadaljevanje gradnje HE Krško, umeščanje 
NSRAO. Takšen odnos bo pomenil časovne zamike v realizaciji za regijo in za državo pomembnih 
projektov. A dovolite, da sem do ministra tudi malce prizanesljiv. Zaključujem z ugotovitvijo, da je ministru 
Erjavcu p
prostor.  
Aktivnosti močno pogrešam tudi na področju kmetijstva, kjer ni učinkovitih ukrepov odpravljanja posledic 
gospodarske krize. Perspektivne kmetije, ki so v preteklih letih investirale v svojo dejavnost, so danes 
zaradi velikega padca cen kmetijskih izdelkov v velikih težavah. Prepočasi se spreminja tudi zakonodaja 
na področju kmetijskih zemljiških operacij - komasacije, namakanje … V spremembi Zakona o kmetijskih 
zemljiščih pa minister dela ključne napake na področju ravnanja z gozdovi in zavračanje
Sklad kmetijskih zemljišč prevzel aktivno udejstvovanje na področju zemljiške politike.  
Danes se soočamo še z velikim primanjkljajem v proračunu, padcem gospodarske aktivnosti, povečano 
brezposelnostjo, s težavami v zdravstvu in vprašljivo prihodnostjo pokojninskega sistema. Za reševanje 
teh zahtevnih problemov bi morali vlada in koalicija povabiti k sodelovanju opozicijske stranke, kajti v 
bodoče bo treba sprejeti tudi morda malo bolj nepopularne ukrepe. Neusklajena koalicija in neodločna 
vlada, ki nima dovolj notranje moči, da bi se odzvala na največje probleme današnjega časa, vzbuja skrb 
nad notranjo stabilnostjo, gospodarskim ravnotežjem in socialno trdnostjo. A vendar, prihodnost je še 
vedno naša skupna odgovornost, bojim pa se, da je za vodenje države, ki je zahtevno menedžersko delo, 
premalo znanja in izkušenj med tistimi, ki trenutno vodijo to največje »podjetje v državi« - državo. Žal v naši 
vladi manjkajo izkušeni podjetniki in tisti, ki so v preteklosti ustvarjali, ne le trošili, kakor tudi tisti, ki bi bili 
kos kriznemu menedžmentu. Z nastopom svetovne krize je prišel tudi čas kriznega vodenja in potrebna 
odločnost glede težkih, a na dolgi rok nujnih odločitev. Kasneje, kot bomo začeli tako voditi državo, večje 
bodo posledice. Naj bo zavedanje slednjega izziv sposobnostim, zrelosti in odgovornosti tistih, ki v imenu 
ljudstva danes ustvarjajo blišč in bedo slovenske politike. In imajo moč državo in naše skupno 
sodelovanje post
d
 



POSAVSKA ŽUPANA SLS SREČKO OCVIRK IN FRANC BOGOVIČ S KOLEGI ŽUPANI IZ POSAVJA: ZA 
REGIONALIZACIJO 

 
V petek, 8. januarja, so župani posavskih občin predstavili javnosti oceno 
posavske razvojne strategije. Župan Sevnice iz vrst SLS Srečko Ocvirk je poudaril, 
da je Posavje homogeno, v svojem delovanju regijsko usklajeno, njegove 
prednostne naloge pa so energetika, turizem in logistika. Ocvirk je ocenil, da je 
posavska razvojna strategija prek razvojnega programa poenotena, tega glede na 
potrebe občin ves čas dopolnjujejo in usklajujejo, glede na možnosti pa je 
sorazmerna. Brez Posavja kot samostojne regije regionalizacija Slovenije ne bi 
imela smisla, saj bi morale regije postati območja, ki živijo skupaj, ne pa, da se jih 
zgolj administrativno določi, je pojasnil. Če se bodo v Sloveniji regije določile 
administrativno, bodo imela območja, ki že danes delujejo in se razvijajo 
usklajeno ter povezano, še večje težave, je nadaljeval in poudaril, da je namen 

druženi v neki drugi regiji delovali. 

čino Krško in Posavje pa je bila velikega pomena konec minulega leta 
prejeta vladna uredba državnega prostorskega načrta za odlagališče nizko in srednje radioaktivnih 

POROČILO ZA MEDIJE ŽUPANA OBČINE ŠKOCJAN ANTONA ZUPETA OB NEDAVNEM ZAPLETU Z LOKACIJO 

ustanavljanja regij decentralizacija, ta cilj pa z nenaravnimi regijami ne bo 
dosežen. 

Po besedah župana občine Krško in poslanca SLS Franca Bogoviča Posavje kot regija deluje vse od 
šestdesetih let, v tem času pa je bila ustanovljena vrsta ustanov. V zadnjem času so v Posavju veliko 
naredili na skupnih regionalnih razvojnih programih in projektih, ki jih sofinancirajo z denarjem evropskih 
skladov, je nadaljeval. Trdno je prepričan, je dejal, da se v slovenskem prostoru vse bolj uveljavlja 
pokrajinska miselnost, Posavci pa si zelo težko predstavljajo, kako bi z
Z zornega kota posavskih županov se bodo, v kolikor v Sloveniji pride do regionalizacije, zavzemali za 
takšno, v kateri bi bilo tudi Posavje samostojna pokrajina, je poudaril. 
Bogovič je k prednostnim nalogam regije prištel še kmetijstvo, ki po njegovem mnenju postaja vnovič vse 
bolj pomembna panoga, za ob
s
odpadkov v Vrbini pri Krškem. 
 
S
POGREBA ROMKINJE MARIJE BRAJDIČ 

 
V zvezi z zadnjimi dogodki ob robu pokopa umrle romske osebe in zlonamernim 
pripisovanjem neresnic in krivimi obdolžitvami, ki so jih v teh dneh nekateri 
predstavniki civilne iniciative in Zveze Romov Slovenije v javnosti izrekli proti meni 
osebno kot županu Občine Škocjan zanikam vse navedbe Zveze Romov Slovenije, 
ki jih je 4. januarja 2010 objavila STA in ki so jih povzeli mnogi drugi tiskani in 
elektronski mediji, in v katerih je zapisano, da sem »podpiral bombne napade nad 
Romi v Dobruški vasi« in »pozival krajane k preprečevanju pokopa Romkinje«. Obe 
trditvi sta žaljivi obdolžitvi tudi po Kazenskem zakoniku. Za takšne zlonamerne 
obdolžitve ni nikakršne realne osnove, čeprav lahko razumem, da so zanje edino 
vodilo nekateri politični interesi.  Osebno globoko obžalujem in obsojam, da se 
pokop katere koli osebe, ne glede na raso, nacionalnost, spol, vero, politični 

il pogreb osebe načrtno 

cem pokojnice in predlagal tretjo 

o izrabi za 
politizacijo in nabiranje političnih točk pred kamerami ter fotografskimi objektivi, zadev nisem želel 

pripadnost itd. izrabi za posamezni sebični politični interes in da se na tak način 
spodbuja diskriminacijo in nenaklonjenost sožitju življenja v lokalni skupnosti in v 

sožitju razlik.  
Naj poudarim, da se pri svojem delu župana Občine Škocjan vedno trudim najti ustrezno in mirno rešitev 
problemov v dobro vseh nasprotujočih si strani z željo, da se nesporazumi zgladijo in da kot celotna 
lokalna skupnost živimo v razumevanju in medsebojnem spoštovanju. Tako tudi razumem poslanstvo 
politike. Kdor podrobno spremlja dogajanje v zadnjih dneh, je lahko opazil, da je b
spolitiziran ter da sem bil in sem še postavljen v sredino med dva nasprotujoča si ognja kot tarča lokalnih 
županskih (proti)kandidatov SD in SDS s svojimi pomočniki v obliki civilne iniciative in dela skupnosti, saj 
žal vse kaže, da tudi tovrstne dogodke že zdaj izrabljajo za svoje predvolilne boje. 
Globoko pa spoštujem tudi pravico vsakogar do dostojnega pogreba. V primeru aktualnega pogreba 
osebe sem zaradi prej navedenega predvideval težave v Dobravi in predvsem glede na prvotno željo 
svojcev, da ne želijo pokopa na Otoku, v Šentjerneju, od koder so prišli predniki pokojnice, pa pokopa 
kljub želji svojcev v tej občini niso dopustili, poskušal pomagati svoj
rešitev: pokop v Novem mestu, od koder prihaja pokojničin mož, saj je pokopališče v Škocjanu polno 
zasedeno. Ker koncesionar – Pogrebna služba Blatnik ni upošteval mojega predloga, je v nadaljevanju 
prišlo do vseh teh neljubih in obžalovanja vrednih dogodkov v Dobravi. 
Zaradi pietete do umrlih nasploh in zgroženosti, da smrt in pokop konkretne osebe nekd



reševati pred kamerami, sem pa osebno poskušal pomagati vsem vpletenim stranem, ki pa pomoči 
očitno niti niso želeli, saj jim bolj ustreza problem kot argument nadaljnje politizacije primera. 
Ob tem želim še spomniti vse tiste, ki so bili akterji tega neljubega in nepietetnega ravnanja okoli 
omenjenega pogreba, ki v teh dneh pozivajo pristojne institucije in Komisijo vlade za zaščito romske 
skupnosti k obravnavi domnevno naraščajoče nestrpnosti in diskriminacije Romov, da  bi s strpnostjo in 
medsebojnim spoštovanjem tudi ta zaplet, ki ni bil povezan ne z raso ne nacionalnostjo itd., temveč zgolj 

prostorsko-tehničnimi okoliščinami, rešili v dobro vseh vpletenih. Za konstruktivno rešitev problemov pa 
a vedno potrebna volja in sodelovanje na vseh straneh.   
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Tako kot v sami stranki SLS, so se v lanskem letu določeni ključni premiki dogajali tudi v njenem 
podmladku Novi generaciji. Po določenih začetnih negotovostih, se je vse razjasnilo 19. aprila 2009 na 
volilnem kongresu Nove generacije SLS. Predsednik NG SLS je soglasno postal Bor Zgonc, podpredsednik 
pa Tibor Voroš ml. Nova generacija SLS je dobila tudi novo predsednico Sveta NG SLS Vanjo Gruden in 
glavnega tajnika NG SLS Luko Ilca, ter nove, mlade ljudi v Izvršilni odbor NG SLS. Že v zgodnjih začetkih 
svojega dela v novem mandatu, smo kot ena izmed redkih organizacij, javno opozorili na prve ideološke 
konflikte, ki so se zopet začeli potencirati v slovenskem družbenem prostoru. Tako smo ostro obsodil 
demonstracije 27. aprila na katerih je bilo moč opaziti težnje, da nekatera skrajna gibanja vse glasneje 

stanja. Pri tem smo tudi pozvali ministra za 

poveličujejo simbole in ideje totalitarnih ideologij ter zaničujejo dosežke slovenskega naroda in 
evropskega kulturnega kroga ter trenutne 
družbene ureditve.  
Še pred zaključkom poletja smo opozorili 
slovensko javnost, da je gospodarska kriza 
veliko huje udarila po prebivalstvu kot nam je 
bilo to prikazovano. Ob tem smo jasno dali 
vedeti, da je kriza prizadela vse, vključno z 
nami mladimi. Opozarjali smo, da je treba 
ustrezno urediti študentsko delo, treba je 
uvesti ukrepe za pomoč mladim pri prvem 
stanovanjskem problemu, pomagati mladim 
družinam, pri prvih zaposlitvah…Skratka, vsi 
našteti in še nekateri drugi problemi kažejo 
na to, da mladi niso neposredno vključeni v 
oblikovanje boljšega splošnega družbenega 

finance Franca Križaniča naj prepusti svoje mesto nekomu drugemu, saj je že takrat bilo več kot očitno, 
da Slovenske javne finance tonejo globlje in globlje. 



Ob vsem tem, smo se tudi medijsko postavili na stran prizadevanjem društva Prijatelji Triglava v zvezi z 
ohranitvijo Aljaževega stolpa, ki je po našem prepričanju eden najmočnejših simbolov slovenstva, zato 
menimo, da mora Ministrstvo za kulturo RS storiti vse, da primerno in strokovno zaščiti Aljažev stolp na 

v, ki jih za starše šolajočih 

kar 1700 evrov za Onkološki institut v 

ivljenje. Zgodba še 

tudi določene oblike 

 SLS je letos obiskalo prestolnico Bosne in Hercegovine – Sarajevo. 
 zadnje dobre pol leta, smo v Novi generaciji SLS komunicirali skoraj s tridesetimi sporočili za javnost, 

komunikacijo z mediji pa še stopnjujemo. Nobena izmed akcij še ni zaključena in se bo nadaljevala tudi v 
letošnjem letu. 

vrhu Triglava tako, da bo stolp v svojem originalu tam stal še najmanj prihodnjih sto let ter da ne bo postal 
predmet komercialnega interesa nekega muzeja. 
Ob začetku šolskega leta je Nova generacija SLS protestirala proti nevzdržnim razmeram na trgu 
učbenikov in delovnih zvezkov, katerih cene konec avgusta vse premočno zajedajo v družinske proračune. 
Preko poslanca SLS Gvida Kresa smo se v Državnem zboru RS s to problematiko tudi neposredno obrnili 
na pristojnega ministra za šolstvo in šport dr. Igorja Lukšiča. Rezultat tega delovanja je ministrovo 
priznanje, da zadeva ni urejena, da to tudi občuti na lastni koži kot oče štirih šoloobveznih otrok ter da se 
bo osebno zavzel za izboljšanje stanja. Minister se je strinjal s predlogom, da se zmanjša število 
učbenikov za en predmet v enem razredu ter da se racionalizira celotno področje. Čez slab mesec dni pa 
je medijsko napovedal, da načrtuje določene ukrepe glede vprašanja stroško
otrok predstavlja nakup delovnih zvezko
premik na mladinski tematiki v časih, 
ko je vsak prihranjen evro pomemben.  

v, kar si v NG SLS štejemo za uspeh, saj nam je uspel določen 

V septembru smo v Novi generaciji tudi 
začeli z najbolj prepoznavno akcijo z 
naslovom »Rezervirano za rumeno«, ki 
jo vodimo skupaj z Zvezo paraplegikov 
Slovenije. Odločili smo se, da se 
zavzamemo ne samo za izboljševanje 
prometne kulture slovenskih voznikov, 
temveč tudi za boljše razumevanje in 
zaznavanje manjšin, kot so osebe s 
statusom invalida. Opozarjanja 
javnosti o statusu in pravicah invalidov 
ni nikoli dovolj in je prav, da se tega 
zave tudi mlajša populacija. Kot 
mladinska organizacija se Nova 
Generacija SLS v aktivnosti vključuje z 
vidika mladine, ki se po njihovem 
mnenju premalo zaveda prisotnosti 
invalidov v naši družbi in ne kaže dovolj 
razumevanja za njihove težave pri vsakdanjem življenju. Uspešne opozorilne akcije so bile izvedene v 
Ljubljani, Novem mestu, Kopru, Ribnici, Ilirski Bistrici, Šmartnem ob Paki, v nekaterih drugih mesti pa se 
bo še nadaljevala… 
V Novi generaciji SLS smo tudi ponosni na dobrodelne aktivnosti naših članov, ki so v vseh letošnjih 
dobrodelnih akcijah pripomogli k pomoči potrebnim. Tako so v Šmartnem ob Paki zbirali rabljeno 
računalniško opremo za tiste, ki jim niso računalnik še vedno ni dosegljiv, s projektom »Računalnik za 
vsak dom«. Člani NG SLS so bili tudi glavni akterji pri humanitarni akciji SLS, v kateri se je zbralo 5 ton 
zelja za Karitas. V Zagorju ob Savi pa so člani NG SLS zbrali 
Ljubljani z akcijo »Manj svečk za več upanja«. Z njo so v dnevih okoli 1. novembra pozvali ljudi k darovanju 
sredstev, ki bi jih sicer namenili za pretirano okraševanje grobov, v dobrodelne namene. Zaradi izrednega 
odziva imamo namen to akcijo namen izpeljati po celotni državi. 
Ena družbeno najpomembnejših tem, ki smo jih lansko leto odprli v Novi generaciji SLS pa je bila cestna 
povezava Ljubljana – Kočevje – mejni prehod Petrina. Predvsem zaradi povsem neprimerne cestne 
infrastrukture na vpadnici v Ljubljano, pa tudi premnogih nevarnih odsekov se je te ceste oprijelo ime 
»cesta smrti«. Glede na to, da v zvezi z rekonstrukcijo te cestne povezave vsi postopki stojijo, smo 
novembra v Kočevju organizirali širši javni posvet, katerega so se udeležili tudi vsi občinski predstavniki, ki 
jih zadeva cestna povezava od Škofljice do Kostela. Zdi se nam nepravično, da je del Slovenije tako 
odtujen in za državo tako nepomemben, da morajo njegovi prebivalci ure in ure dnevno preživljati v 
prometnih zamaških, hkrati pa zaradi slabe in preobremenjene ceste vsak dan tvegati ž
zdaleč ni zaključena, že v začetku leta pričakujemo prve aktivnosti v obliki urgentnega sestanka županov, 
aktivno pa bo zraven sodelovala tudi Nova generacija. Pripravljeni smo zavzeti 
državljanske nepokorščine, če se pristojni na Vladi RS za naše pozive ne bodo zmenili. 
Tudi leto 2009 smo zaključili s tradicionalno prednovoletno strokovno ekskurzijo. Skoraj petdeset članov 
Nove generacije
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Ob zaključku naj vam, spoštovani bralci E-novičnika, v imenu Nove generacije SLS zaželim uspešno in 

reativno leto 2010. 

r Zgonc, predsednik Nove generacije SLS 
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ODGOVORI NA PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA 
POSLANCEV SLS  
 
V preteklih mesecih so poslanci SLS na ministre v aktualni Vladi RS naslovili kar nekaj pisnih poslanskih 
vprašanj, ki smo jih sproti objavljali v prejšnjih izdajah E-Novičnika SLS, na naslednjih povezavah pa si 

hko preberete tudi odgovore nanje: 

ance na pisno poslansko vprašanje mag. Radovana Žerjava v zvezi z rešitvijo 

la
 
Odgovor ministra za fin
problema "Istrabenza" 

Odgovor ministrice za kulturo na pisno poslansko vprašanje mag. Radovana Žerjava v zvezi z rednim 
letnim javnim projektnim razpisom za sofinanciranje programskih vsebin medijev v letu 2009 (JPR16-MV-
2009)  

Odgovor ministrice za notranje zadeve na pisno poslansko vprašanje mag. Radovana Žerjava v zvezi s 
projektom za izdelavo policijskih uniform  

Odgovor ministra za šolstvo in šport na pisno poslansko vprašanje Janeza Ribiča v zvezi z imenovanjem 
predstavnikov v svete zavodov 

Odgovor ministrice za kulturo na pisno poslansko vprašanje Janeza Ribiča v zvezi z zamenjavo direktorja 
Arhiva RS   
Odgovor ministra za šolstvo in šport na pisno poslansko vprašanje Jakoba Presečnika v zvezi z dolgimi 
čakalnimi vrstami za vrtce  
Odgovor ministra za zdravje na pisno poslansko vprašanje Franca Bogoviča v zvezi s primarnim 
zdravstvom   

 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=08B60CFB-1CD0-EB6B-7A79-954C450E3A21&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=F3EE67D8-0F73-D72E-4CBC-E4CD34AD7950&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=F3EE67D8-0F73-D72E-4CBC-E4CD34AD7950&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=DA391A43-1B48-3621-F45F-EE989C6DC0A7&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D786B2C0-D0B6-8C54-0D1B-FB9F71846F57&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=9ECE2FCB-E9CF-CC77-48DD-11946E9A3D7C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=60531549-47E8-B69A-0DC3-4C5F21C1BA6C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0D840EA3-3ED1-CA82-1901-0905180B4C35&linkid=newsContent


SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
PETRA MAJDIČ SKUPNO DRUGA NA NOVOLETNI TURNEJI, ROBERT KRANJEC PA Z ZMAGO IN DRUGIM 
MESTOM V KULMU DOKAZAL, DA NA NJEGA ŠE KAKO LAHKO RAČUNAMO  
 

 
 

 

Za 30-letno 
Brinjčanko je 
sanjska novoletna 
turneja, saj je 
petkrat stopila na 
oder za zmagovalke, 
s tremi zmagami pa 
je postala sedma 
tekmovalka v 
zgodovini 
svetovnega pokala, 
ki je dosegla 20 
zmag. Boj za 
najvišjo stopničko 
na 4. turneji Tour de 
Ski je bil odločilen 
na zadnji tekmi v Val 
di Fiemmu, kjer je 
pred 19 leti na 
zmagovalni oder 
stopil skakalec 
Franci Petek. 
Petra Majdič je tako 
ponovno dokazala, 
da sodi v sam vrh 
svetovnega teka ter 
se kljub včasih 
nešportnim potezam 
drugih tekmic 
enakovredno bori z 
njimi in jih tudi 
uspešno premaguje. 
 
28-letni Robert 
Kranjec pa je v 
soboto drugič v 
karieri stopil na 
najvišjo stopničko v 
svetovnem pokalu. Z 
skokoma 195, v 
drugi seriji pa celo 
200 metrov je 
dokazal, da ga še 
nikakor ni odpisati z 
vrha skakalne elite. 
Z včerajšnjim 
drugim mestom na 
letalnici v Kulmu pa 
je le še potrdil 
izredno formo in na 
najlepši način 
zaokrožil uspešen 
vikend slovenskih 
zimskih športov. 
 



Petri in Robertu 
čestitamo tudi v 
tajništvu SLS in jima 
želimo veliko 
uspehov na 
prihajajočih zimskih 
olimpijskih igrah! 
 

 


	UVODNIK
	POGOVOR S PREDSEDNIKOM SLS MAG. RADOVANOM ŽERJAVOM
	SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH
	SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH

